
ورزش اردبیـل و هزینـه میزبـانی
مسابقات بین المللی

میزبانی اردبیل برای مسابقات مهم آسیایی و جهانی یکی از مطرح
ترین مسایل روز ورزش منطقه به شمار می رود.

تب این کار یعنی میزبانی رقابت های ورزشی بدجور دامن مسوولان رده
بالای استان را گرفته است و به نوعی میزبانی والیبال امیدهای آسیا
به مذاق برخی ها که در سه سال گذشته اصلا گذرشان به فضاها و اماکن
ورزشی و تماشای رقابت ها نیفتاده بود خیلی خوش آمده و از این کار

استقبال کرده و نسبت به استمرار آن روی خوش نشان داده اند.
بحث میزبانی اردبیل برای والیبال انتخابی جهانی آسیا ، کشتی
فرنگی جام جهانی و فوتسال جهانی از جمله مواردی می باشند که
استاندار به همراه دیگر مسوولان کاملا پیگیر قضایا هستند و می
خواهند با تحقق این میزبانی ها به اهدافی که تنظیم کرده و مورد

نظر قرار داده اند،دست بیابند.
در مطالب مختلفی که در ارتباط با میزبانی اردبیل در سایت نشریه
منتشرشده بارها با اشاره به اثرات مثبت و قابل توجه آن از بابت
توجه به زیر ساخت ها و ایجاد انگیزه لازم در بین جوانان و علاقه
مند شدن خانواده ها به ورزش و رشته های مختلف سخن گفته شده و به
نظر استاندار مبنی بر نقش ورزش در توسعه گردشگری هم اشاره شده

است.
در باب میزبانی ها و استقبال مسوولین استان و بخصوص استاندار و
ارتباط دادن به بحث گردشگری و صنعت توریسم انتظار می رود که
هزینه های مربوط به این مسابقات چه از نظر هزینه های زیر ساختی و
چه اجرایی توسط مسوولین و شخص استاندار تامین گردد و فشار مضاعفی

بر ورزش اردبیل و بودجه ناچیز و قلیل آن وارد نشود.
در طی سال های اخیر همواره هیات های ورزشی استان از کمبود اعتبار
نالیده اند. هر  وقت که رییس هیاتی از کمبود اعتبار و خالی بودن
حساب بانگی سخن به میان آورده است او به درآمدزایی و اجرای طرح
های مختلف برای کسب درآمد هدایت گردیده است. پس میزبانی رقابت
های بین المللی و تلاش هایی که در زمینه موفقیت و آبروداری استان
و کشور انجام می پذیرد باید در ارتباط با بودجه برای استان نقاط

مثبت بسیار  زیادی داشته باشد.
اگر هزینه های این قبیل میزبانی ها از کیسه اعتبارات ناچیز ورزش
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اردبیل  تامین و پرداخت شود به جرئت می توان گفت که ورزش اردبیل
نیاز به این قبیل میزبانی ها نداشته و نخواهد داشت.

اگر همه اظهار نظر ها،صحبت ها و مصاحبه های استاندار اردبیل در
ارتباط با میزبانی مسابقات ورزشی بین المللی مورد بررسی قرار
گیرد مشخص می شود که بحث توریسم و گردشگری در صدر اهداف مسوولان
در راستای میزبانی رقابت هاست. مسلما بخش مهمی از هزینه ها برای
دست یابی به اهداف در نظر گرفته شده باید از منابع مالی مربوط به
اهداف تامین و پرداخت شود و بنابراین سزاوار و برازنده نخواهد
بود که هزینه مربوط به گسترش صنعت گردشگری از طریق ورزش تامین

شود
هیچ اهل ورزش و علاقه مند به آن نمی تواند با میزبانی رقابت ها و
حضور قهرمانان و نامداران رشته های مختلف ورزشی در اردبیل مخالفت
بکند و فواید و نتایج مثبت آن را انکار نماید. حضور پرشور
تماشاگران و استقبال آنها از رقابت هوی والیبال امیدهای آسیا
نشان داد که مردم و ور شدوستان اردبیلی سال های سال از بابت
تماشای رقابت های مهم ورزشی محروم بوده اند و از این که مسوولین
در این ارتباط برای زدودن آثار محرومیت و ایجاد شور و نشاط در
جامعه اقدام نموده اند بسیار خوشحال و قدردان بودند ولی همه
ورزشی های استان به هیچ عنوان انتظار نداشته و ندارند که هزینه

های این قبیل میزبانی ها از بودجه ورزش استان تامین شود
امید است استاندار اردبیل که با پیگیری های میزبانی در سال ۹۶ به
نوعی در فکر جبران بی توجهی به ورزش در سه سال گذشته می باشدقبل
از نامزد کردن اردبیل منابع مالی مورد نیاز برای این امر را خارج
از بودجه مصوب ورزش و هیات های ورزشی استان مشخص نماید و با این

کار کمک بزرگ و موثری برای ورزش استان داشته باشد.
حضور تیم های مختلف در اردبیل در بحث توسعه گردشگری می تواند نقش
مهمی داشته باشد و این که آیا این امر فقط با برگزاری مسابقات
بین المللی میسر است و رقابت های داخلی از قبیل لیگ ها و قهرمانی
کشور ها نمی توانند مورد توجه قرار بگیرند بحث هایی است که در

فرصت های مناسب به آنها خواهیم پرداخت.
 


